
  

  

Zápis z jednání dotační komise 

konané dne 30.01.2025 v zasedací místnosti MěÚ 

  

 

  
Upozornění:  

Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy dotační komise rady 

města, členy obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být 

zveřejněny před konečným usnesením příslušného obecního orgánu.  

  

  
Hlasování se účastnili: Jiří Hozman, Václav Veselý, Bína Jiří Pavel Svatuška, dále přítomni: Jan Mareš 

 

  

  

PROGRAM:   

1. Projednání žádostí podaných v prvním kole Dotačního programu města Mnichovo Hradiště na rok 2025 

        

 

1.  Žádosti podané v prvním kole Dotačního programu města Mnichovo Hradiště    

 

Členové komise se seznámili s výsledky hodnocení jednotlivých žádostí, které vycházely z předem zaslaných 

hodnoticích tabulek. Odděleně se hodnotily žádosti na celoroční činnost a na jednorázové veřejné projekty a akce. Na 

investice ani na hospodaření se srážkovou vodou nebyla v tomto kole podána žádná žádost. Komise dospěla 

k finálnímu návrhu na rozdělení finančních prostředků z dotačního fondu dle přílohy č. 1 tohoto zápisu. Celkem komise 

navrhuje v 1. kole rozdělit částku 4.009.000,- Kč formou dotace a částku 130.200,- Kč formou darů. Do dalších kol zbývá 

91.000,- Kč na dotace a 69.800,- Kč na dary a 100.000,-  na hospodaření se srážkovou vodou. 

 

Jednu žádost – Terapeutický kůň, z.s. podanou v rámci dotace na celoroční činnost předává Dotační komise 

k projednání do Sociální komise města. Obsahově žádost spadá spíše do jejich kompetence. 

 

 

 

Návrh usnesení:  

Komise doporučuje rozdělit finanční prostředky z dotačního fondu podle tabulky uvedené v příloze č. 1.    

  

Hlasování:       Pro:   4   Proti:  0    Zdržel se:    0 

 

  
Zapsal:    

  

Václav Veselý 

Rozesláno:    03.02.2025 

       
Obdrží:   

  
Dotační komise 

  

 


